

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 19-04-2023 02:24:55 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 19-04-2023 PM 02:24:55
The Extraordinary General Assembly Meeting of RUMM FINANCIAL BROKERAGE was held on 2:00 On 19-04-2023 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 52.365%.	عقدت الهيئة العامة لشركة رم للوساطة المالية بتاريخ 19-04- 2023 على 2:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي و الإلكتروني ( ZOOM ) وبنسبة حضور 52.365 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 4000000 to 5000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 4000000 سهم/دينار إلى 5000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Private placement:	اكتتاب خاص للمساهمين:
- It was approved unanimously to raise the company's capital from (4,000,000) shares to become (5,000,000) shares through private subscription to the company's shareholders and by deducting the issuance of half a dinar per share and completing the procedures for amending the memorandum of association and the articles of association of the company	- تمت الموافقة بالاجماع على رفع رأسمال الشركة من (4,000,000) سهم عن طريق الإكتتاب الخاص لمساهمي الشركة و بخصم اصدار نصف دينار للسهم و استكمال اجراءات تعديل عقد التأسيس و النظام الأساسي للشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ما orayb al- najjar